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Vad händer med Hästa gård? 
 
Sedan en lång tid tillbaka har verksamheten vid Hästa gård varit 
vilande.  
 
I ett inslag på LokalTV den 6 december 2020 framgick att det i 
stadens budget för 2021 avsatts 30 Mnkr för att rusta upp och 
försöka återskapa Stockholms sista stadsnära jordbruk. Ansvaret för 
Hästa gård ligger numera hos Trafikkontoret. 
 
Mot denna bakgrund har vi följande frågor om framtiden: 
 
 Vad händer i denna fråga för närvarande hos Trafikkontoret? 
 Vilka verksamheter ska bedrivas där framöver? 
 Hur ser tidplanen ut? När börjar upprustningen?


